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Protokoll Styrelsemöte i Samordningsförbundet i Blekinge

Närvarande

------------------------------------------------------------------------------------------------
§1 Mötets öppnande

§2 Val av justerare

§3 Justering av föregående mötesprotokoll

§4 Förslag till dagordning

§5 Föregående mötesprotokoll

§6 Rapport från DSO-ringen för åtta samordningsförbund 2022

Styrelsemötet hölls Måndag 2022-11-21 kl. 09.00 - 12.00
på Socialkontoret tredje våningen, Östra Storgatan 38 i Olofström.

Samordningsförbundets vice ordförande Fredrik Johansson förklarade mötet öppnat och
välkomnade styrelsen.

Styrelsen valde Karin Blomdal till justerare av dagens protokoll.

Styrelsen valde Karin Blomdal till justerare av föregående mötes protokoll.

Ordförande informerade om den föreslagna dagordningen för mötet. Styrelsen godkände
dagordningen.

Förbundschefen föredrog föregående mötes protokoll. Styrelsen godkände föregående mötes
protokoll.

Rapport



Förbundschefen föredrog 2022 års rapport från den "DSO-ring" där åtta samordningsförbund
agerar dataskyddsombud för varandra. Västerås är dataskyddsombud åt Blekinge och Blekinge är
dataskyddsombud åt Samsund. Blekinge och Gotland upptogs i ringen under verksamhetsåret.
Gemensamma utbildningar och gemensamt utvecklingsarbete har under året bedrivits i
DSO-ringen i syfte att utveckla förbundens dataskyddsarbete.

Rapporten lades till handlingarna.

Dagarna före styrelsemötet �ck förbundet information om att den statliga medelstilldelningen
för 2023 har dragits ned med 16.000, vilket innebär att förbundets budget för 2023 minskar
med 32.000. Förbundschefen föredrog förslaget till Verksamhetsplan 2023 med budget justerad
för neddragning i statlig medelstilldelning.

Styrelsen betonade vikten av att alla parter representerar sig i förbundets fyrpartssamverkan i
samverkansgrupper och konsultationsteam, samt fokuserar på att utveckla sin interna
kommunikation med god förankring av styrelsens beslut och viljeinriktning i den egna
organisationen. Det är helt centralt att styrelsen bär tillbaka styrelsens beslut och resonemang till
egna organisationen och att den egna organisationen håller en aktiv och öppen dialog med
samtliga interna nivåer. Vidare är det viktigt att samordningsförbundets frågor lyfts upp i
lednings- och politiska sammanhang för ökad kännedom om förbundet och stärkt förankring av
förbundets frågor, verksamhet och inriktning. Styrelsen konstaterar att uppgiften att få upp
FINSAM på den politiska dagordningen inte sker av sig själv - det kräver engagemang!

Verksamhetsplanens individmål om att 60% av individerna ska gå till studier eller arbete
föreslogs ändrat till att 80% ska ha gjort stegför�yttning mot arbetsmarknaden. I samband med
dialogen kring verksamhetsplanens individmål orienterade förbundschefen om
Försäkringskassans utmaningar med lanseringen av "Uppföljning FINSAM" - ett system som ska
ersätta nuvarande individrapporteringssystem, SUS, som ska stängas för inmatning av deltagare
den 31 december 2022. Uppföljning FINSAM är planerat att starta upp under våren 2023.
Systemet kommer inte att hantera individers persondata, vilket innebär att det nya systemets
funktioner och kapacitet att följa upp samordningsförbundens verksamhet bedöms bli kraftigt
begränsad.

§7 Verksamhetsplan med budget 2023 Beslut



Niklas Joelsson belyste projektformatets svårighet att utforma en verksamhet utifrån individens
behov. Ett processinriktat upplägg skulle ha betydligt bättre förutsättningar för framgång. Det är
inte optimalt att baxa in �nansiärernas utlysningar i våra verksamheter. När vi ska utveckla våra
verksamheter borde vi utgå från just våra verksamheter istället - nerifrån och upp. Vi borde
jobba mer kring individerna istället för att jobba kring projekten. Jobbar vi mer med individen
och ger den möjlighet att välja så kommer ledtiderna att bli kortare. När Kalmar utvecklade sin
processinriktade FINSAM-verksamhet öppnade det upp för tjänster mellan kommunerna - till
gagn för individen. I Blekinge borde vi kunna hjälpas åt över kommungränserna - och det
faktum att alla förbundets projekt har avslut 2023 ger oss de bästa förutsättningarna att utforma
förbundets insatser för större e�ekt på systemnivå.

Styrelsen diskuterade huruvida målet att 90% av deltagarna ska uppleva stöd i sin
FINSAM-process borde sättas till 100%, men landade i att 90% är den nivå vi ska behålla.

Vidare konstaterade styrelsen att vi genom ett minskat eget kapital i kombination med en
tydligare inriktning för vad vi vill uppnå förmodligen går från att upplevas att alltid "säga Ja" till
att det kommer �nnas ett planerat utrymme för speci�cerade syften och att vissa medel har
reserverats för annat - i syfte att nå högre e�ekt på systemnivå.

Karin Blomdahl betonade vikten av att förbundet säkrar kansliets processtöd för att
framgångsrikt kunna genomföra Verksamhetsplanen. Styrelsen konstaterade att processtödet
�nns tillgängligt för, tjänar och gynnar samtliga parter.

Styrelsen beslutade:
Beslut 2022-6 §7:1
Att fastställa Verksamhetsplan 2023 med budget reviderad efter sänkt statlig medelstilldelning
med 16.000 kronor.

Förbundschefen föredrog den föreslagna internkontrollplanen för 2023.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2022-6 §8:1
Att fastställa Internkontrollplan 2023

Förbundschefen föredrog ärendet om utökning av Karlshamns och Karlskrona kommuns
budget i syfte att täcka kostnader för medverkan i konsultationsteam.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2022-6 §9:1
Att Karlskrona kommuns projekt Visa vägen beviljas utökad budget under verksamhetsår 2023
med 120.000 förutsatt att konsultationsteamet drivs vidare med tidigare ambitionsnivå och
medverkan från kommunen. Projekt Visa Vägens budget för 2023 uppgår då till 1.791.000
kronor

Beslut 2022-6 §9:2
Att Karlshamns kommuns projekt ARIS beviljas utökad budget under verksamhetsår 2023 med
120.000 förutsatt att konsultationsteamet drivs vidare med tidigare ambitionsnivå och
medverkan från kommunen. Projekt ARIS budget för verksamhetsår 2023 uppgår då till
1.237.200 kr.

Förbundschefen föredrog förslaget att förlänga anställningarna för de två processledare som varit
anställda i förbundets kansli under verksamhetsåret. Budgetläget medger i dagsläget att
processledarna anställs fram till 2023-06-30. Förbundet ska prioritera att medel som blir
tillgängliga under 2023 riktas till anställning av processledarna även under hösten 2023.

Eftersom staten dagarna före styrelsemötet fastställt medelstilldelningen för 2023 med endast en
marginell sänkning av medelstilldelningen konstaterar styrelsen att oförändrad medeltilldelning
inte längre utgör en förutsättning för anställningarna av Anna och Kristian eftersom
neddragningen var så liten.

§8 Internkontrollplan 2023

§9

§10 Processtöd 2023 - Förlängning kanslianställningar

Karlshamns och Karlskrona kommuns budget för medverkan i konsultationsteam

Beslut

Beslut

Beslut



Styrelsen beslutade:
Beslut 2022-6 §10:1
Att uppdra åt förbundschefen att förlänga anställningarna i FINSAMs kansli för Anna
Hedman-Jernberg och Kristian Rönne för att fungera som stöd för parterna i genomförandet av
BIP under 2023 motsvarande två halvtidstjänster under första halvåret 2023.

Styrelsen landade i att man föredrar att mötas på måndagar.
Styrelsen beslutade:
Beslut 2022-6 §11:1
Att Sammanträdesplan 2023A läggs som en preliminär plan som kan justeras vid kommande
styrelsemöte.

Helen Hagegren berättade om de fördelar hon ser med samsyn och likvärdighet mellan parterna
i Blekinge och pekade på hur hela Blekinge under ledning av Region Blekinge drog åt samma
håll under kraftsamlingen Ungdomskraft 2013-2017. Parterna hade då en gemensam agenda
och ett tydligt gemensamt mål. Helen konstaterar att vi i Blekinge idag är betydligt mer
splittrade. Ett tecken på det är att vi bedriver egna småprojekt istället för att ta en gemensam
ansats med blick på helheten.

Helen konstaterar vidare att en utmaning för våra samhälssystem är att det sällan är den part
som satsar som kan räkna hem vinsten av investeringen. Vi måste förstå och inse att satsningarna
i samordningsförbundet på individers självförsörjning ger vinster hos alla parter. Vi behöver
jobba långsiktigt, utveckla samverkan och se till att vi inte tappar samverkan och splittras igen.

Efter en trevande inledning av BIP-resan är Olofström äntligen på banan. Den 23:e november
kommer samordningsförbundets kansli att processleda en kick-o� för personalen på IFO och
AME, och redan nu �nns planer på en uppföljning till våren 2023. Olofström har även med stöd
från samordningsförbundet utvecklat sig inom lösningsfokuserat arbetssätt och Signs of safety.

Johanna Månsson presenterades för styrelsen. Hon kommer efterträda Fredrik Johansson som
Försäkringskassans representant i styrelsen.

§11 Sammanträdesplan 2023 A

§12 Dialog med lokal FINSAM-samverkan i Olofström

§13 Övriga frågor

Mötet avslutades

Dag som ovan

Fredrik Johansson, Ordförande

Karin Blomdahl, Justerare

Magnus von Schenck, Sekreterare

Beslut

Dialog


